



Date: 19 June 2022

التاريخ: 19 يونيو 2022

Ref:

المرجع: 956

Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi

السيد / محمد سعود العصيمي المحترم

CEO - Boursa Kuwait

الرئيس التنفيذي - بورصة الكويت

State of Kuwait

دولة الكويت

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Zain disclosure regarding lawsuit

الموضوع: إفصاح زين بخصوص دعوى قضائية

As per chapter No. 4 of the "Disclosure & Transparency" Module of the Capital Markets Authority's Executive Bylaws and its law No. 7/2010 regarding disclosure of lawsuits

وفقاً لأحكام الفصل الرابع من كتاب "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 2010/7 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن الدعاوى القضائية

Attached, Disclosure Form of Lawsuits and Judicial Verdicts.

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية.

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

بدر ناصر الخرافي

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي لمجموعة زين

Bader Nasser AlKharafi

Vice Chairman and Group CEO



نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية

Disclosure of Lawsuits and Judicial Verdicts Form

19 يونيو 2022	التاريخ
19 June 2022	Date
شركة الاتصالات المتنقلة ش.م.ك.ع - زين	اسم الشركة المدرجة
Mobile Telecommunications Company K.S.C.P "Zain"	Name of listed company
2020/1414 تجاري مدني كلي حكومة/19	رقم القضية الألي
200633870	Case automated
ندب خبير للمطالبة باسترداد المبالغ المسددة عن نطاقات الأرقام.	موضوع القضية
Assigning an expert to claim refunds of the amounts paid by Zain for the number ranges.	Case subject
2022/6/19	تاريخ الحكم
2022/6/19	Ruling date
محكمة أول درجة.	المحكمة التي أصدرت الحكم - الدائرة
The Court of First Instance.	Competent court - Circuit
شركة الاتصالات المتنقلة (ش.م.ك.ع) زين ضد وكيل وزارة المواصلات بصفته ووكيل مجلس إدارة هيئة تنظيم الاتصالات وتقنية المعلومات بصفته	أطراف الدعوى
Mobile Telecommunications Company (K.S.C.P.) against MOC and CITRA	Parties of the case
شركة الاتصالات المتنقلة ش.م.ك.ع - زين	الحكم لصالح
Mobile Telecommunications Company K.S.C.P "Zain"	The verdict in favor of
أولاً: بالزام المدعي عليه الأول (وكيل وزارة المواصلات بصفته) بأن يؤدي للمدعية (شركة الاتصالات المتنقلة) مبلغ 22,128,034.630 د.ك (اثنين وعشرون مليون ومائة وثمانية وعشرون ألف وأربعة وثلاثون ديناراً و 630 فلساً).	منطوق الحكم أول درجة
ثانياً: الزام المدعي عليه الثاني (رئيس مجلس إدارة هيئة تنظيم الاتصالات وتقنية المعلومات بصفته) بأن يؤدي للمدعية (شركة الاتصالات المتنقلة) مبلغ 2,552,476 د.ك (مليونان وخمسمائة واثنين وخمسون ألفاً وأربع مائة وستة وسبعون ديناراً) والزمتهما بالمصروفات ومبلغ خمسمائة دينار كمقابل لاتعاب المحاماة الفعلية.	
First: the first defendant (the Undersecretary of the Ministry of Communications in his capacity) is obligated to pay the plaintiff (Mobile Telecommunications Company) an amount of KD 22,128,034.630 (twenty-two million one hundred and twenty-eight thousand thirty-four dinars and six hundred and thirty fils).	Verdict of First Court Instance
Second: the second defendant (the Chairman of the Board of Directors of the Communications and Information Technology Regulatory Authority in his capacity) is obligated to pay the plaintiff an amount of 2,552,476 dinars (two million five hundred and fifty-two thousand four hundred and seventy-six dinars) Accordingly both defendants are obliged to pay the expenses and an amount of five hundred dinars as compensation for actual attorney fees.	



لا يوجد	منطوق حكم الاستئناف Verdict of Appellate Court
N/A	
لا يوجد	منطوق حكم التمييز Verdict of Cassation Court
N/A	
سوف يكون هناك أثر إيجابي على البيانات المالية وسوف يتم تحديده لاحقاً. There will be a positive impact on the financials of the company, and it will be determined later.	الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم Impact of the verdict on the position of the Company

